
 

 

OiSO.0002.10.2024 

PROTOKÓŁ NR X/2024 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

 

z dnia 30 września 2024 roku  

 

 

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 14 Radnych, nieobecni – Radna 

Małgorzata Habrat i Radny Janusz Bobola (lista obecności w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 9.30 do godziny 12.04. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec – Jarosław Dąbrowski. 

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący 

Rady Gminy Nozdrzec na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

 

Sesję realizowano według porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 28 czerwca 2024 r. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 10 lipca 2024 r. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 26 lipca 2024 r. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 9 sierpnia 2024 r. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 21 sierpnia 2024 r. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej z dnia 9 września 2024 r. 

9. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

10. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

11. Przedłożenie planu pracy Rady Gminy Nozdrzec oraz Komisji stałych Rady Gminy 

Nozdrzec na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie; 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek Zdrój na pokrycie kosztów 

związanych z usuwaniem skutków powodzi, 

2) zmian w budżecie na rok 2024, 

3) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 2024-2033, 

4) ustalenia wypłaty i wysokości diet radnych Rady Gminy Nozdrzec, 

5) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów w prawie własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wara. 



13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie. 

Ad 3, 4, 5, 6, 7, 8. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołów nie zgłoszono żadnych uwag  

i przystąpił do przyjęcia: 

- protokołu sesji z dnia 28 czerwca 2024 roku, wobec braku uwag i wniosków protokół przyjęto 

jednomyślnie głosami za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 10 lipca 2024 roku, wobec braku uwag i wniosków 

protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 26 lipca 2024 roku, wobec braku uwag i wniosków 

protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 9 sierpnia 2024 roku, wobec braku uwag i wniosków 

protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 21 sierpnia 2024 roku, wobec braku uwag i wniosków 

protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 10 lipca 2024 roku, wobec braku uwag i wniosków 

protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

 

Ad 9, 10. 

Wójt Gminy Nozdrzec - Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje o realizacji uchwał  

i wydanych zarządzeniach od IV sesji. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Gminy – Jarosław Dąbrowski przedstawił plan pracy Rady Gminy 

Nozdrzec na 2024 rok. 

 

Następnie plany pracy komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec przedstawili: 

– Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Anna Skórska; 

– Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiesław Mistecki; 

– Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Anna Rachwalska; 

– Przewodniczy Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Zygmunt Wawczak. 

 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek Zdrój na pokrycie 

kosztów związanych z usuwaniem skutków powodzi. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 

Nozdrzec. 

 

Wójt gminy – Stanisław Żelaznowski wyjaśnił, że decyzja o udzieleniu pomocy dla wskazanej 

w projekcie uchwały gminy zapadła na konwencie wójtów organizowanym przez Starostę 

Brzozowskiego – Jacka Adamskiego w porozumieniu z tamtejszym Starostą. 

 



Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały 

i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr X/68/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek Zdrój 

na pokrycie kosztów związanych z usuwaniem skutków powodzi - przyjęta została 

głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 

Nozdrzec.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały 

i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr X/69/2024 w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 - przyjęta została 

głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 

2024-2033. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 

Nozdrzec.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały 

i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr X/70/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nozdrzec na lata 2024-2033 - przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wypłaty i wysokości diet radnych Rady Gminy Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 

Nozdrzec. 

 

Radny Wiesław Mistecki prosił o podanie informacji o wysokości podwyżki i skąd te środki 

będą wzięte. 

 



Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że podwyżki diet są wspólną decyzją całej Rady. Temat 

wysokości diet wraz z innymi projektami uchwał był omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Gminy Nozdrzec 26 września br. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił 

informacje o różnicach kwot wynikających z projektu uchwały: kwota miesięczna to 6 866,00 

zł i kwota roczna to 82 392,00 zł. 

 

Radny Marian Zabój prosił o podanie informacji o wysokości diet Radnych z sąsiednich gmin. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wysokości diet Radnych z gmin powiatu 

brzozowskiego: 

– Gmina Domaradz 1145 zł ryczałt miesięczny, 

– Gmina Dydnia 636 zł za każde posiedzenie, licząc dwa posiedzenia w miesiącu to daje kwotę 

około 1273 zł, 

– Gmina Rosielna 636 zł za każde posiedzenie, licząc dwa posiedzenia w miesiącu to daje 

kwotę około 1273 zł, 

– Gmina Zarszyn 1236 zł, 

– Gmina Zagórz 1145 zł, 

 

Radny Wiesław Mistecki pytał skąd będą wzięte środki na podwyżki dla radnych. 

 

Skarbnik odpowiedziała, że prawdopodobnie środki zostaną przesunięte z jakiejś inwestycji. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał czy podczas uchwalania podwyższenia wynagrodzenia dla Wójta  

i Zastępcy Wójta była taka dyskusja. 

 

Radny Marian Zabój poinformował, że nie było dyskusji, a o powołaniu Zastępcy Wójta to 

Rada oficjalnie nie została poinformowana i nie było żadnej dyskusji na temat środków 

finansowych. 

 

Wójt przypomniał, że podczas ustalania wynagrodzenia dla Wójta to właśnie Radny Marian 

Zabój zabierał głos w dyskusji w temacie wynagrodzenia. Wójt stwierdził, że obecnie trwa 

dyskusja na temat wysokości diet Radnych, a nie zatrudnień. Wójt poinformował, że pięć lat 

temu to właśnie Radny Marian Zabój z jedną z pań Radnych zwrócił się z propozycją 

zatrudnienia zastępcy.  

 

Radny Marian Zabój zgodził się z wypowiedzią Wójta w sprawie propozycji zatrudnienia 

zastępcy, gdyż brał pod uwagę doświadczenie proponowanej osoby w zarządzaniu jednostką 

samorządową. 

 

Przewodniczący Rady Gminy prosił o zabieranie głosu w sprawie procedowanego projektu 

uchwały dotyczącego ustalenia wypłaty i wysokości diet Radnych Rady Gminy Nozdrzec, 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie dieta Radnego Gminy Nozdrzec wynosi 601 

zł – ryczałt miesięczny. 



Radny Wiesław Mistecki stwierdził, że ma zastrzeżenia do podwyżki diet, które będą 

poniesione kosztem niezrealizowanych inwestycji. 

 

Radny Piotr Ogrodnik pytał czy wiadomo, z których inwestycji środki będą przesunięte na 

wypłatę diet? 

 

Wobec braku odpowiedzi na pytanie Radny Piotr Ogrodnik stwierdził, że wszystkie uchwały 

podejmowane są w sposób transparentny i każdy mieszkaniec ma do nich dostęp. Nie ma 

konkretnych przesłanek, co do przesunięć środków w związku z podwyżką diet, która jest 

najniższa w porównaniu z innymi gminami. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały 

i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr X/71/2024 w sprawie ustalenia wypłaty i wysokości diet radnych Rady Gminy 

Nozdrzec - przyjęta została głosami: 

za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 1.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów 

w prawie własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 

Nozdrzec. 

 

Radny Zygmunt Wawczak poinformował, że procedowany projekt uchwały dotyczy drogi. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały 

i przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr X/72/2024 w sprawie ustalenia wypłaty i wysokości diet radnych Rady Gminy 

Nozdrzec - przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 13. 

W sprawach różnych Wójt udzielił odpowiedzi na zgłoszone wnioski na IV sesji Rady Gminy 

Nozdrzec. 

Radnego Piotra Ogrodnika w sprawie:  

– zamontowania hermetycznych gniazd sieciowych na słupach oświetleniowych w ilości 6 szt. 

– wykonanie zasilania do całonocnego oświetlenia obiektu kościoła, 



– zgłoszenia dodatkowych miejsc oświetlenia ulicznego: 1 szt. plac zabaw na istniejącym 

słupie, 2 szt. + 2 słupy gosp. domowe nr 729,730,731,732, 2 szt. + 2 słupy gosp. domowe nr 

749, 750, 750A 

– wykonanie projektu chodnika przy drodze powiatowej w obrębie Sołectwa Izdebki Rudawiec. 

 

Wójt poinformował, że realizacja zgłaszanych prac dotyczących oświetlenia w Izdebkach 

Rudawcu oraz całej gminy będą uwzględnione całościowo w budżecie i sukcesywnie 

realizowane. W sprawie chodnika Wójt powiadomił, że jest przygotowany wniosek do Starosty 

Powiatu Brzozowskiego na wykonanie kolejnych odcinków chodnika wzdłuż dróg 

powiatowych, który zostanie złożony w najbliższym czasie. 

 

Wniosek Sołtysa Sołectwa Hłudno Agaty Kurdziel i Radnego Jacka Szpiecha w sprawie 

przeprowadzenia działań w celu poprawy bezpieczeństwa użytkowników skrzyżowania drogi 

gminnej nr 2636 z drogą powiatową nr 1366 w Hłudnie poprzez wycięcie drzew przy słupie 

oświetleniowym nr 5/4 oraz usunięcie gałęzi drzew zwisających nad drogą powiatową 

w kierunku oświetlenia na słupach nr 25/4 i 7/4 oraz drzewa zasłaniającego lampę na słupie nr 

5/3 (jeżeli znajduje się ono w pasie drogi  powiatowej).  

 

Wójt poinformował, że aktualnie trwają prace związane z wycinką drzew. 

 

Zastępca Wójta – Adrian Skubisz przedstawił informacje z realizacji inwestycji. 

1. W pierwszej połowie lipca na rzecz gm. Nozdrzec została zrealizowana dostawa w ramach 

postępowania zakupowego pn. Dostawa używanego, ciężkiego samochodu ratowniczo – 

gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Hłudnie. Oferta złożona przez wybranego 

Wykonawcę, którym była Gmina Łososina Dolna, spełniła wszystkie wymagania specyfikacji 

warunków zamówienia oraz odpowiadała szczegółowej specyfikacji technicznej pojazdu. 

Za kwotę 198 000,00 złotych do gm. Nozdrzec dostarczony został ciężki samochód ratowniczo 

— gaśniczy marki MAN, który zasili zasoby Ochotniczej Straży Pożarnej w Hłudnie. 

MAN jest samochodem wyprodukowanym w 1991 roku. Mimo swojego zasłużonego wieku 

ma przejechane niespełna 20 tys. kilometrów. Jest to pojazd o podwoziu typu terenowego z 

napędem 4x4 oraz blokadą tylnego i przedniego mostu. Taka konfiguracja połączona z wysoką 

mocą silnika pozwoli reagować druhom strażakom na zagrożenia występujące w naszym 

ciężkim górzystym terenie. Poza spełnieniem wszystkich wymagań szczegółowych dot. 

parametrów technicznych — ciężki samochód pożarniczo gaśniczy wyposażony jest również 

w agregat prądotwórczy ze specjalną półką w zabudowie pojazdu. 

Z pozyskaniem nowego wozu bojowego wiąże się konieczność rozbudowy strażnicy OSP 

Hłudno — w tym celu za kwotę 44 000,00 złotych brutto zlecono przygotowanie dokumentacji 

projektowo — kosztorysowej dot. rozbudowy i przebudowy budynku OSP w m. Hłudno. 

Dokumentacja powinna być gotowa w I kwartale 2025 roku (warunki zabudowy do 3 miesięcy, 

ekspertyzy do 2 miesięcy, pozwolenia do 2 miesięcy), po czym rozpoczną się stosowne roboty 

budowlane. 

 

2. W lipcu, Wójt Gminy Nozdrzec Stanisław Żelaznowski podpisał umowę z Rejonem Budowy 

Dróg i Mostów w Krośnie Sp. z o.o., reprezentowanym przez Prezesa Zarządu Andrzeja 

Zygara. Przedmiotem zawartego dokumentu była realizacja  przedsięwzięcia inwestycyjnego 



pn. Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Nozdrzec — etap 2. Wartość umowy 

wyniosła 1 951 732,64 złotych. Wykonawca bezzwłocznie przystąpił do realizacji prac 

budowlanych, których efektem była przebudowa lub modernizacja dróg wewnętrznych  

o łącznej długości ok. 4 kilometrów. Wykonane roboty budowlane,  zakończone zostały 

odbiorem technicznym w dniu 13 września br. 

Hłudno: 315 m; Huta Poręby: 160 m; Izdebki: 1775 m; Nozdrzec: 590 m; Siedliska: 360 m; 

Wara: 710 m W SUMIE: 3 910 m. 

 

3. Dnia 19 lipca br. ogłoszono postępowanie zakupowe na dostawy pn. Zakup urządzeń 

i oprogramowania. Przedmiotem zamówienia była dostawa urządzeń i oprogramowania, takich 

jak: serwer backup, przełączniki oraz systemy zapewniające sprawne funkcjonowanie urządzeń 

i oprogramowania. W toku przeprowadzonego postępowania wyłoniona została oferta na kwotę 

228 934,98 złotych, złożona przez e-service Sp. z o.o. 

Dla przypomnienia: 

Gmina Nozdrzec otrzymała wsparcie finansowe z Unii Europejskiej w formie grantu na 

realizację projektu pn. „Poprawa cyberbezpieczeństwa w Gminie Nozdrzec”. Głównym celem 

projektu jest poprawa cyberbezpieczeństwa Gminy Nozdrzec, a jego rezultatem będzie 

podniesienie poziomu bezpieczeństwa informacji poprzez wzmacnianie odporności i zdolności 

do skutecznego zapobiegania i reagowania na incydenty w systemach informatycznych Gminy. 

W ramach projektu zaplanowano realizację 4 następujących zadań: 

— Zadanie 1 - Usługi doradcze wspomagające realizację projektu, 

— Zadanie 2 - Obszar organizacyjny obejmujący przygotowanie ankiet dojrzałości 

cyberbezpieczeństwa oraz usługi związane z Systemem Zarządzania Bezpieczeństwem 

Informacji, 

— Zadanie 3 - Obszar kompetencyjny obejmujący szkolenia z zakresu cyberbezpieczeństwa,  

— Zadanie 4 - Obszar techniczny obejmujący zakup, instalację, konfigurację i wdrożenie 

rozwiązań informatycznych służących poprawie cyberbezpieczeństwa. 

Z projektu skorzystają mieszkańcy Gminy Nozdrzec oraz pracownicy Urzędu Gminy, a jego 

realizacja poprawi bezpieczeństwo oraz komfort korzystania z e-usług oferowanych przez 

Gminę. 

Wartość projektu to 358 153,00 zł, w tym: 

— wysokość wkładu Funduszy Europejskich: 238 480,29 zł, 

— wysokość wkładu Budżetu Państwa: 59 619,71 zł,   

— wysokość wkładu własnego Gminy Nozdrzec: 60 053,00 zł. 

 

4. Skoro jesteśmy przy projektach współfinansowanych przez Unię Europejską, której celem 

jest szeroko pojęta informatyzacja, to należy zaznaczyć, że Gmina Nozdrzec realizuje projekt 

pn. Platforma e-usług publicznych w Gminie Nozdrzec. Celem głównym projektu jest rozwój 

społeczeństwa w Gminie Nozdrzec poprzez dostarczenie mieszkańcom i podmiotom 

gospodarczym nowoczesnych i bezpiecznych e-usług administracji lokalnej. 

Projekt stanowi kompleksową wizję rozwoju e-administracji publicznej w Gminie Nozdrzec 

poprzez udostępnienie szeregu zaawansowanych i funkcjonalnie przyjaznych e-usług oraz 

prowadząc długofalowo do zmniejszenia kosztów funkcjonowania administracji 

samorządowej. Jego celem jest również poprawa bezpieczeństwa informatycznego Gminy. 



Przedsięwzięcie swoim zakresem obejmuje budowę platformy e-usług, cyberbezpieczeństwo 

i wdrażanie działań digitalizacyjnych. Uruchomienie planowanych usług wymaga uzupełnienia 

zasobów teleinformatycznych i technologicznych oraz zastosowania bardziej nowoczesnych, 

kompleksowych rozwiązań. Wszystkie te działania zapanowano do realizacji w ramach 

Projektu. 

W ujęciu szczegółowym w Projekcie zaplanowano realizację następujących kluczowych zadań: 

 — Zadanie 1. Platforma e-usług publicznych, w ramach którego  zaplanowano uruchomienie 

Platformy e-usług publicznych z wykorzystaniem Elektronicznego Biura Obsługi Mieszkańca 

(EBOM); 

— Zadanie 2. eWoda, w ramach którego przewidziano stworzenie systemu pozwalającego 

m.in. na natychmiastowy dostęp do informacji o odbiorcach, strukturze sieci wodociągowej 

oraz parametrach rozliczania; 

— Zadanie 3. Cyberbezpieczeństwo, polegające na wdrożeniu procesów proceduralno-

sprzętowo-programowych, których celem jest ochrona danych i systemów dziedzinowych 

Urzędu Gminy przed zagrożeniami, jakie niosą za sobą miedzy innymi cyberataki lub inne 

mechanizmy związane z wyciekiem lub utratą danych; 

— Zadanie 4. Digitalizacja zasobów GIS, dotyczące digitalizacji zasobów Gminy, które 

w wyniku wsparcia zostaną przetworzone, przekształcone z formy analogowej do zapisu 

cyfrowego; 

— Zadanie 5. Platforma sprzętowa, które ma na celu zapewnienie sprawnej i niezawodnej 

komunikacji pomiędzy elementami zintegrowanego systemu informatycznego celem 

świadczenia e-usług publicznych oraz podniesienia poziomu cyberbezpieczeństwa w Urzędzie 

na bazie rozbudowy istniejących rozwiązań sprzętowych; 

— Zadanie 6. Szkolenia TIK(Rodzina technologii przetwarzających, gromadzących 

i przesyłających informacje w formie elektronicznej), które dotyczy przeprowadzenia szkoleń 

dla pracowników administracji Urzędu z obsługi nowopowstałych lub ulepszonych w ramach 

projektu e-usług oraz modyfikowanego oprogramowania dziedzinowego, a także szkolenia 

z obsługi pozyskanej infrastruktury teleinformatycznej. 

W rezultacie realizacji Projektu nastąpi integracja obecnie oferowanych e-usług, wprowadzenie 

do oferty Gminy nowych e-usług i połączenie całości infrastruktury informatycznej i systemów 

dziedzinowych w jeden spójny organizm pozwalający na efektywne załatwianie spraw. 

Wartość projektu wynosi 3 790 479,02 zł, w tym wysokość wkładu Funduszy Europejskich 

opiewa na kwotę 3 213 543,16 zł. 

 

5. W sierpniu uruchomione zostały usługi w zakresie opróżniania i transportu nieczystości 

ciekłych pochodzących ze zbiorników bezodpływowych oraz osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków z terenu gm. Nozdrzec na oczyszczalnię ścieków w 

Dynowie. 

Przed realizacją stosownej usługi każdy zainteresowany właściciel nieruchomości 

zobowiązany jest przedłożyć wniosek o zawarcie umowy na opróżnianie i transport 

nieczystości. Rzeczony wniosek zawiera dane szczegółowe, takie jak: numer działki na której 

znajduje się budynek mieszkaniowy, usługowy lub produkcyjny oraz pojemność zbiornika 

bezodpływowego. 



Po złożeniu stosownego wniosku, podpisana zostanie umowa na opróżnianie i transport 

nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych lub z osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalniach ścieków. 

Obowiązują następujące stawki jednostkowe: 

— czas 1 godziny pracy ciągnika: 120,00 złotych netto, 

— cena odbioru 1 metra sześciennego nieczystości ciekłych: 55,00 złotych netto, 

— cena odbioru 1 metra sześciennego osadów z przydomowej oczyszczalni ścieków: 115,00 

złotych netto. 

Do realizacji usług wykorzystywany jest ciągnik johndeere, zakupiony w ubiegłej kadencji za 

kwotę 115 000,00 złotych oraz beczka asenizacyjna zakupiona wiosną tego roku za 55 000,00 

złotych. 

 

6. Końcem sierpnia wspólnie z Wójtem Gminy Nozdrzec Panem Stanisławem Żelaznowskim, 

odbyliśmy spotkanie z Posłem na Sejm RP Panem Bartoszem Romowiczem wraz z społecznym 

asystentem Posła w osobie Pani Magdaleny Korony. 

Celem spotkania było omówienie kluczowych potrzeb inwestycyjnych gminy oraz możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych na ich realizację. Spotkanie pozwoliło zidentyfikować 

kluczowe projekty, które mogłyby przyczynić się do rozwoju potrzebnej infrastruktury  

i poprawy jakości życia mieszkańców. W trakcie rozmów szczególną uwagę poświęcono 

inwestycjom w zakresie rozwoju infrastruktury pozytywnie oddziałowującej na środowisko,  

w tym działaniom termomodernizacyjnym budynków użyteczności publicznej. 

 

7. Dnia 30 sierpnia, miał miejsce odbiór końcowy robót wykonanych w ramach umowy na 

realizację przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. Budowa gminnej oczyszczalni ścieków 

w Nozdrzcu. Tym samym zakończony został pierwszy etap budowy potrzebnej infrastruktury 

do odbioru i oczyszczania nieczystości, która docelowo ma osiągnąć przepustowość 1400 m3/d 

do obsługi ok. 11360 RLM (w szerszej perspektywie inwestycyjnej). 

W ramach zrealizowanej umowy wykonano m.in.: 

— makroniwelacji terenu oczyszczalni ścieków do rzędnej 244,40 m n.p.m., 

— stan surowy otwarty (do pokrycia dachowego) budynku technicznego, 

— stan zerowy (robót ziemnych i fundamentowych) dla budynku mechanicznego oczyszczenia 

ścieków i punktu zlewnego, 

— stan zerowy (robót ziemnych i fundamentowych) dla budynku wielofunkcyjnego, 

— stan surowy otwartego (do pokrycia dachowego) budynku mikrosita, 

— dwa reaktory biologiczne oczyszczania ścieków, 

— mur oporowy, 

— fundament pod silos na wapno, 

— zbiornik uśredniający dla ścieków dowożonych, 

— zbiornik osadu nadmiernego, 

— sieciową przepompownię wraz z zagospodarowaniem terenu, 

— pompownię ścieków surowych, 

— studnię wody technologicznej, 

— studnię pomiarową ścieków oczyszczonych z reaktorów, 

— studnię pomiarową ścieków oczyszczonych, 



— rurociąg tłoczny ścieków surowych od przepompowni, 

— kanalizację odpływową, ścieków oczyszczonych i wód opadowych z wylotem do potoku 

Łubienka, 

— ubezpieczenie dna i skarp na potoku Łubienka po wykonaniu wylotu, 

— wewnętrzną instalacji wod — kan w budynkach, 

— ogrodzenie oczyszczalni ścieków wraz z bramą wjazdową. 

 

8. Skoro jesteśmy przy gminnej oczyszczalni ścieków: 

Gmina Nozdrzec realizuje projekt pn. Budowa Gminnej Oczyszczalni Ścieków w Nozdrzcu – 

Etap II, który jest współfinansowany przez Unię Europejską w ramach Programu Fundusze 

Europejskie dla Podkarpacia na lata 2021-2027.Projekt dotyczy budowy Gminnej Oczyszczalni 

ścieków w Nozdrzcu dla Aglomeracji Nozdrzec. Drugi etap, objęty niniejszym projektem, 

obejmuje: 

—roboty budowlane, wykończeniowe, elewacyjne w budynkach oczyszczalni, budowę placu 

manewrowego, zjazdu i przebudowę drogi dojazdowej, infrastrukturę wodno-kanalizacyjną na 

terenie oczyszczalni, instalacje oraz wyposażenie oczyszczalni i jednego reaktora w ciąg 

technologiczny służący do oczyszczania ścieków wraz z uruchomieniem, 

— wykonanie instalacji fotowoltaicznej dedykowanej Gminnej Oczyszczalni Ścieków 

w Nozdrzcu – zostanie wykonana instalacja fotowoltaicznej o mocy ok. 23 kilo wattówpeak(kWp 

— określa bowiem, jaką wydajność mogą osiągnąć panele fotowoltaiczne, jeśli ich praca 

odbywa się w tzw. standardowych warunkach pomiarowych. Najprościej ujmując – ile energii 

elektrycznej (1 kWh), jest w stanie wyprodukować dany panel lub cała instalacja 

fotowoltaiczna; 1 kWp = 800 kWh) wraz z niezbędnymi instalacjami elektrycznymi. Instalacja 

będzie zamontowana częściowo na gruncie, a częściowo na dachu budynku wielofunkcyjnego. 

Odbiorcy projektu to: 

- Gmina Nozdrzec, która sukcesywnie pozyskuje zewnętrzne środki finansowe niezbędne do 

kontynuacji budowy oczyszczalni. 

- Mieszkańcy Aglomeracji Nozdrzec obejmującej miejscowości Nozdrzec, Wara, Izdebki, 

Hłudno, Wesoła, Siedliska z Gminy Nozdrzec oraz Łubno z Gminy Dynów i Barycz z Gminy 

Domaradz. 

- Pracownicy Gminy Nozdrzec – zatrudnieni do obsługi systemu kanalizacyjnego poprzez 

zmniejszenie liczby wyjazdów związanych z usuwaniem awarii w istniejącej oczyszczalni 

ścieków. 

- Ogół społeczeństwa na terenie Aglomeracji Nozdrzec. 

Cel projektu:  

zwiększenie liczby ludności w Aglomeracji Nozdrzec korzystającej z ulepszonego systemu 

oczyszczania ścieków komunalnych poprzez realizację II etapu budowy Oczyszczalni Ścieków. 

Cele szczegółowe:  

- techniczno-organizacyjny: Nowa oczyszczalnia będzie miała wydajność 5680 RLM 

(Równoważna Liczba Mieszkańców) i pozwoli na przetworzenie 23 Megagramów/rok (tony na 

rok) suchej masy komunalnych osadów.(Megagram jest równy jednemu milionowi gramów, 

popularna nazwa – tona. 

- bezpieczeństwo: zmniejszenie zagrożenia epidemiologicznego i poprawa stanu zdrowia 

mieszkańców 



- społeczny: lepszy standard usług. 

Efekty projektu: nowa oczyszczalnia ścieków zapewni lepszy standard usług związanych 

z odbiorem ścieków, poprawią się warunki sanitarne i zdrowotne mieszkańców, będzie także 

możliwy odbiór ścieków wozem asenizacyjnym do nowej oczyszczalni.  

Szacujemy, że po realizacji niniejszego projektu oraz zakończeniu trwających inwestycji 

w zakresie budowy sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Wara i Nozdrzec, z projektu 

skorzysta 2498 osób z naszej Gminy.  

Standardy oczyszczania ścieków będą spełniać wymagania Dyrektywy unijnej 91/271/EWG. 

Jest to największa inwestycja w historii naszej Gminy oraz najwyższe dotychczas pozyskane 

dofinansowanie ze środków pozabudżetowych, w tym środków europejskich. 

Szacowana wartość projektu: 22 823 728,02 PLN 

Wysokość wkładu z Funduszy Europejskich: 14 875 000,00 PLN 

Dnia 19 września rozpoczęto procedurę dla postępowania zakupowego przekraczającego progi 

unijne. Planowany termin składania ofert został wyznaczony na 24 października, jednak ze 

względu na toczące się postępowanie zakupowe, termin ten może zostać wydłużony. 

Przedmiot zamówienia obejmuje: montaż drzwi i okien, realizację robót wykończeniowych i 

elewacyjnych w budynku technicznym; wykonanie ścian, stropuprzyziemia oraz dachu, montaż 

drzwi i okien, a także realizacja robót wykończeniowych i elewacyjnych wraz z wykonaniem 

tacy najazdowej w budynku mechanicznego oczyszczeni ścieków i punktu zlewnego; 

wykonanie ścian, stropuprzyziemia oraz dachu, montaż drzwi i okien, a także realizacja robót 

wykończeniowych i elewacyjnych w budynku wielofunkcyjnym; montaż drzwi i okien, 

realizacja robót wykończeniowych i elewacyjnych w budynku mikrosita; budowę placu 

manewrowego na terenie oczyszczalni wraz z wykonaniem zjazdu z drogi gminnej; wykonanie 

kanalizacji odpływowej ścieków oczyszczonych i wód opadowych do studzienki; wykonanie 

kanalizacji deszczowej; wykonanie studni wierconej i przyłącza wodociągowego do budynku 

wielofunkcyjnego; wykonanie robót elektrycznych tj. wykonanie m.in. zewnętrznej 

i wewnętrznej instalacji elektrycznej dla budynków znajdujących się na terenie oczyszczalni 

ścieków, instalacji odgromowych i oświetlenia zewnętrznego; wykonanie instalacji 

wentylacyjnych dla budynków znajdujących się na terenie oczyszczalni ścieków; wykonanie 

instalacji wod.-kan., c.o, dla budynków znajdujących się na terenie oczyszczalni ścieków wraz 

z wykonaniem kotłowni; montaż i uruchomienie wyposażenia technologicznego dla obiektów 

wchodzących w zakres jednego ciągu technologicznego; wykonanie przebudowy drogi gminnej 

Nr 115854. To tylko część planowanych robót, a Szczegółowy zakres prac objętych 

zamówieniem zawiera się w Dokumentacji projektowej, Specyfikacji technicznej wykonania 

i odbioru robót budowlanych oraz Przedmiarach robót. 

 

Procedura unijna w Prawie zamówień publicznych (PZP) odnosi się do przetargów, które 

przekraczają określone progi finansowe ustalone przez Unię Europejską. Gdy wartość 

zamówienia publicznego przekracza te progi, muszą zostać zastosowane szczególne procedury 

zgodne z dyrektywami unijnymi, aby zapewnić przejrzystość, konkurencyjność i równe 

traktowanie wykonawców w całej Unii Europejskiej. 

— Ogłoszenie o przetargu musi być publikowane w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej 

nie w bzp 



— Termin na składanie ofert musi być zgodny z wymaganiami określonymi w dyrektywach 

unijnych 

— Po wyborze wykonawcy zamawiający musi opublikować informację o wyniku postępowania 

w Dzienniku Urzędowym UE. 

Progi finansowe są regularnie aktualizowane, a ich wysokość zależy od rodzaju zamówienia 

(roboty budowlane, dostawy, usługi). 

 

9. W sierpniu jako Przewodniczący Zarządu Związku Powiatowo — Gminnego Partnerstwo 

Gmin i Powiatu Brzozowskiego, wspólnie z kierownikiem robót oraz kierownikiem naszego 

referatu Inwestycji, Infrastruktury Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Grzegorzem 

Libowiczem, dokonałem zwrotnego przekazania placu budowy po zakończeniu prac w ramach 

inwestycji pn. „Przebudowa gminnej infrastruktury drogowej na terenie działania Związku 

Powiatowo — Gminnego Partnerstwo Gmin Powiatu Brzozowskiego” — część IV — Gmina 

Nozdrzec. W ramach robót budowlanych przebudowano lub zmodernizowano ponad 

3 kilometry dróg wewnętrznych na terenie gm. Nozdrzec. 

 

10. Początkiem września rozpoczęto roboty budowlane w ramach przedsięwzięcia 

inwestycyjnego pn. Budowa, przebudowa i remont infrastruktury turystycznej na terenie 

Związku Gmin Turystycznych Pogórza Dynowskiego — Przebudowa drogi gminnej dz. nr ewid. 

220, 2681, 2708 w Warze, dz. nr ewid. 2239 w Nozdrzcu, dz.nr ewid. 2805, 2953 w Hłudnie 

(Perczówka – Gacówki). 

Zakres zadania obejmuje wykonanie remontu drogi gminnej po śladzie istniejącej drogi 

i w granicy istniejącego pasa drogowego: nawierzchnia z kruszywa łamanego, podbudowa 

z kruszywa naturalnego stabilizowanego mechanicznie, istniejąca nawierzchnia z kruszywa 

naturalnego po profilowaniu i zagęszczeniu; nawierzchnia poboczy oraz odwodnienie 

powierzchniowe. Przebudowa realizowana w celu stworzenia trasy rowerowej. 

Wartość zadania: 892 155,90 zł – (promesa: 801 958,94 zł.; wkład własny: 90 196,96 zł.) 

 

11. Dnia 12 września, wszczęto postępowanie zakupowe dla robót budowlanych pn. Budowa 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Nozdrzec w miejscowości Wara, Wesoła z podziałem 

na części. Przedmiotem zamówienia dla każdej z części jest m.in. budowa podziemnej linii 

kablowe, zabudowa słupów oświetleniowych stalowych, ocynkowanych, na fundamentach 

prefabrykowanych; montaż opraw oświetleniowych na tych słupach; Słupy o wysokościach 7 

m z wysięgnikami 1m podnoszącymi punkt montażu oprawy o 2 m, czyli do 9 m. Słupy stalowe, 

ocynkowane, okrągłe na fundamentach prefabrykowanych na słupach zaprojektowano oprawy 

LED o mocach: 36W dla wszystkich latarni. Termin otwarcia ofert zaplanowano na pierwszego 

października. 

 

12. Pod koniec ubiegłego tygodnia wspólnie z przedstawicielami Lasów Państwowych 

Nadleśnictwo Brzozów dokonano odbioru prac w ramach przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. 

Remont drogi gminnej dz nr ewid 2115 w Hłudnie, dz nr ewid 11045 w Wesołej (Gacówki — 

Magierów), w ramach którego we współpracy z Nadleśnictwem Brzozów dokonano remontu 

rzeczonej drogi na odcinku ok. 3 kilometrów. 

 



13. Dnia 15 maja ogłoszono zapytanie ofertowe dla realizacji zadania pn. Konserwacja 

zabytkowych stalli w prezbiterium kościoła parafialnego pw. Zwiastowania Pańskiego 

w Izdebkach. Otwarcie ofert miało miejsce 18 czerwca, po czym w dniu 24 czerwca dokonano 

wybory najkorzystniejszej oferty w kwocie 160 000,00 złotych. Umowa została podpisana, 

Wykonawcą jest Usługowy Warsztat Stolarski Marek Wais. 

 

14. Dnia 12 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe dla realizacji zadania pn. Remont zabytkowej 

kaplicy grobowej hr. Bukowskich z portykiem i schodami położonej na cmentarzu parafialnym 

w Izdebkach. Otwarcie ofert odbyło się 19 sierpnia, po czym w dniu 20 sierpnia dokonano 

wyboru najkorzystniejszej oferty w kwocie 349 906,45 złotych. Umowa została podpisana, 

Wykonawcą jest Zakład Remontowo Budowlany Jan Ciepły. 

 

15. Dnia 15 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe dla realizacji zadania pn. Konserwacja 

dekoracji malarskiej (polichromii) stropu nawy i prezbiterium w kościele parafialnym 

wNozdrzcu. Otwarcie ofert odbyło się 19 sierpnia, po czym w dniu 20 sierpnia dokonano 

wyboru najkorzystniejszej oferty w kwocie 341 664,48 złotych. Umowa została podpisana, 

Wykonawcą jest AURUM APIS Sp. z.o.o. 

 

16. Dnia 16 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe dla realizacji zadania pn. Konserwacja pomnika 

upamiętniającego zniesienie pańszczyzny znajdującego się na cmentarzu parafialnym 

w Nozdrzcu. Otwarcie ofert odbyło się 19 sierpnia, po czym w dniu 20 sierpnia dokonano 

wyboru najkorzystniejszej oferty w kwocie 49 000,00 złotych. Umowa została podpisana, 

Wykonawcą jest Mariusz Wrona REPARO Konserwacja Zabytków. 

 

17. Dnia 29 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe dla realizacji zadania pn. Konserwacja pomnika 

nagrobnego Wiktorii Gieruli położonego na cmentarzu parafialnym w Nozdrzcu. Otwarcie ofert 

odbyło się 3września, po czym w dniu 4 września dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty 

w kwocie 46 500,00 złotych. Umowa została podpisana, Wykonawcą jest Mariusz Wrona 

REPARO Konserwacja Zabytków. 

 

18. Dnia 29 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe dla realizacji zadania pn. Konserwacja pomnika 

nagrobnego uczestnika powstania styczniowego Wincentego Chmurowicza na cmentarzu 

parafialnym w Nozdrzcu. Otwarcie ofert odbyło się 3 września, po czym w dniu 4 września 

dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty w kwocie 46 500,00 złotych. Umowa została 

podpisana, Wykonawcą jest Mariusz Wrona REPARO Konserwacja Zabytków. 

 

19. W ramach Rządowego Programu Odnowy Zabytków, do 7 października powinny zostać 

ogłoszone zapytania ofertowe dla remontu elewacji zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. 

Klary w Hłudnie oraz elewacji zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. Stanisława Biskupa 

i Męczennika w Nozdrzcu. Zatem być może spotkamy się jeszcze w tym tygodniu na sesji 

nadzwyczajnej. Również do 7 października powinno zostać ogłoszone postępowanie zakupowe 

na roboty budowlane, których celem będzie renowacja alei grabowej znajdującej się w Parku 

w Zespole Dworsko – Parkowym w Izdebkach. 

 



20. Zakończone zostało zadanie pn. Poprawa jakości budynków  użyteczności publicznej 

w miejscowości Wesoła, realizowane w ramach Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na 

lata 2021 — 2025, na podstawie Strategii Rozwoju wsi Wesoła na lata 2021 — 2025.  

W dniu 5 maja 2021 roku podjęła uchwałę nr XXVII/277/2021 w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju wsi Wesoła na lata 2021 — 2025. 

 

22. Obecnie realizowane jest przedsięwzięcie budowlane pn. Budowa kanalizacji sanitarnej 

w miejscowości Nozdrzec. Przedmiotem robót budowlanych, które powinny zostać wykonane 

w terminie 18 — stu miesięcy od daty podpisania umowy jest budowa sieci kanalizacyjnej 

o łącznej długości ok. 10 kilometrów wzdłuż drogi powiatowej nr 1428R Nozdrzec — Łubno 

(ok. 3 km) oraz drogi nr 2021R Nozdrzec — Barycz (kierunek Hłudno; ok. 7 km). 

 

23. Projekt kanalizacji Hłudno zgodnie z podpisaną umową powinien być zakończony do końca 

miesiąca. 

 

24. Przy Szkole Podstawowej w Hłudnie została wywiercona studnia. 

 

Zastępca zdementował pogłoski o zamknięciu szkoły w Hłudnie czy w Wesołej informując, że 

Gmina Nozdrzec w kontekście Szkoły w Hłudnie realizuje projekt pn. „Wysoka jakość edukacji 

i poprawa dostępności w Szkole podstawowej w Hłudnie” koszt projektu 1 906 446,22 zł kwota 

dofinansowana to 1 620 000,00 wkład własny około 300 tys. zł. W ramach tego zadania zostaną 

wyremontowane ciągi komunikacyjne i węzły sanitarne w całym budynku, remont dwóch klas 

wraz z wyposażeniem. Szkoła w Hłudnie zostanie wyposażona w nowoczesną pracownię 

internetową z drukarkami 3D i powstanie pracownia logopedyczna wraz z doposażeniem.  

 

Gmina realizuje również projekt pn. Nasze przedszkole wyposażenie i poprawa dostępności 

oddziałów przedszkolnych na terenie gminy Nozdrzec koszt projektu to około 1 753 000,00 

kwota dofinasowania to 1 489 000,00. W tym projekcie biorą udział wszystkie oddziały 

przedszkolne. 

 

Zastępca Wójta – Adrian Skubisz odczytał z zarządzenia Wójta zadania należące do stanowiska 

Zastępcy Wójta. 

 

Zastępca przekazał również informację o wynikach naboru wniosku z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie na zadanie polegające na 

zakupie środków trwałych służących wykonywaniu przez jednostki samorządu terytorialnego 

zadań na wypadek klęski żywiołowej, związanych z zapobieganiem i likwidacją jej skutków. 

Wnioskowana kwota dotacji do 70% kosztów, lecz nie więcej niż 60 000,00 zł. Gmina 

Nozdrzec złożyła wniosek na agregat prądotwórczy szacowany koszt to około 60-70 tys. zł. 

 

Wójt w ramach uzupełnienia przekazał, że powołanie Zastępcy w osobie Adriana Skubisza było 

trafioną decyzją, która przyczyni się do rozwoju naszej gminy. Zastępca Wójta pełni szereg 

obowiązków pracowniczych w referacie inwestycji zarówno w zakresie zamówień publicznych 

oraz realizacji inwestycji. 



 

Radny Jacek Sowa w związku ze sprawozdanie przedstawianym przez Zastępcę Wójta pytał 

o przewidywany koszt wywozu odpadu z oczyszczalni ścieków i zaproponował system 

osuszania odpadu, a następnie przekazywania go bezpłatnie lub odpłatnie rolnikom. 

 

Wójt odpowiedział, że są brane pod uwagę takie rozwiązania. 

 

Radna Anna Rachwalska wnioskowała o oznakowanie drogi dojazdowej do kościoła p.w. Św. 

Katarzyny w Wesołej. 

I zamontowania znaków „droga bez przejazdu” na bocznych drogach o numerach 5547 i 9824. 

 

Radna Anna Skórska pytała o planowany żłobek w Izdebkach. 

 

Wójt poinformował, że wszystko wymaga czasu, gdyż w pierwszej kolejności należało 

przygotować projekt zmian architektonicznych i w najbliższym czasie zostanie ogłoszony 

przetarg na przebudowę budynku oraz doprowadzenie wody zdatnej do spożycia. W tym celu 

jest realizowana rozbudowa sieci wodociągowej w kierunku szkoły.  

 

Zastępca w ramach uzupełnienia przekazał, że o tym programie Maluch+ na który gmina się 

zakwalifikowała była mowa 2 lata temu, a podpisanie umów nastąpiło dopiero w tym roku.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Szpiech zgłosił nieświecące lampy w godzinach 

porannych w miejscowości Izdebki. 

 

Wójt prosił o zgłaszanie informacji związanych z oświetleniem ulicznym do urzędu gminy, 

które będą przekazywane na bieżąco do serwisanta. Wójt poinformował, że nastąpiła zmiana 

i PGE Sanok już nie zajmuje się konserwacją oświetlenia. 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że numer kontaktowy do serwisanta powinien być dostępny 

dla mieszkańców, którzy sami chcą zgłosić sprawę. 

 

Zastępca Wójta poinformował, że wszystkie zgłoszenia są bezpośrednio przekazywane do 

serwisanta, ale każdy ma określony czas na usunięcie usterki. 

 

Wójt poinformował, że zapisy umowne w przypadku konserwacji są do 14 dni, oczywiście 

jeżeli wykonawca ma takie możliwości to wykonuje je niezwłocznie.  

 

Radny Jacek Sowa przytoczył sytuację gdzie serwisant do jednej lampy na gwarancji jedzie 

cztery miesiące i usterka nadal nie została usunięta, a zgłaszana kilkakrotnie. 

 

Radny Wiesław Mistecki zaproponował skrócenie terminu w umowie konserwacji na usuwanie 

zgłoszonych usterek. 

Radny Marian Zabój zwracając się do Wójta – Stanisława Żelaznowskiego i Zastępcy Wójta – 

Adriana Skubisza stwierdził, że nie byłoby żadnych dyskusji na temat powołania zastępcy, 



gdyby inaczej się zachowali. Na pierwszej sesji podwyżka dla Wójta, a następnie powołanie 

zastępcy. Radny stwierdził jeżeli nie było problemu ze środkami na podwyżkę dla Wójta oraz 

dla powołanego zastępcę to czemu ma służyć dzisiejsza dyskusja w sprawie podwyżki dla 

Radnych wynika to chyba z braku taktu i wzajemnego szacunku. 

 

Radny Marian Zabój pytał:  

– o likwidację poczty w Nozdrzcu, prosząc o interwencję w tej sprawie, 

– o remont przystanku w centrum Nozdrzca, 

– kto decyduje jaka droga będzie asfaltowana w danej miejscowości. 

 

Wójt poinformował, że na temat likwidacji poczty nie posiada żadnej wiedze, co do remontu 

przystanku przekazał, że będą zaplanowane środki w budżecie w przyszłym roku. W sprawie 

remontów dróg decyzje podejmowane są przez Wójta i wydział inwestycji.  

 

Radny Marian Zabój przekazał, że mieszkaniec z górnego Nozdrzca składał podanie 

kilkakrotnie o nakładkę asfaltową i bezskutecznie. 

 

Wójt oznajmił, że w pierwszej kolejności są robione drogi, gdzie jest większa liczba 

użytkowników oraz wymaga tego stan drogi. 

 

Radny Marian Zabój prosił o uzupełnienie brakujących tablic informacyjnych na nowych 

przystankach w Nozdrzcu oraz o postawienie szlabanu uniemożliwiającego wjazd 

samochodami na stadion pod trepazem. 

 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Szpiech prosił również o montaż tablicy informacyjnej na 

przystanku Izdebki Berskie. 

 

Wójt poinformował, że przez okres zimowy będzie uzupełnienie tablic informacyjnych. Jeśli 

chodzi o szlaban to jest już postawiony na drodze wjazdowej. 

 

Radny Marian Zabój wnioskował o wystąpienie do Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich  

o wyznaczenie przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej 835 w miejscowości Nozdrzec 

na odcinku strażak – droga do promu. Brak przejścia stwarza poważne zagrożenie dla 

mieszkańców idących do sklepu, domów i kościoła. 

 

Wójt przekazał, że gmina wystąpi z wnioskiem do Zarządu Dróg Wojewódzkich o wyznaczenie 

takiego przejścia, jeżeli będzie pozytywna opinia to będzie zrealizowany. 

 

Zastępca Wójta zwrócił się do Radnego Mariana Zaboja, aby publicznie nie wyrażał się na 

temat jego braku taktu czy szacunku, ponieważ pełniąc funkcję Przewodniczącego Rady w 

ubiegłej kadencji wielokrotnie zabiegał o rozmowę z Radnym w celu wyjaśnienia powodu 

złego nastawienia do jego osoby, ale Radny Marian Zabój wymawiał się brakiem czas. 

Radny Krzysztof Gierula zabrał głos w sprawie składanych podań o wyasfaltowanie na górnej 

wsi zatoczki koło byłego sołtysa.  



Radny Marian Zabój poinformował, że to należy do drogi powiatowej. 

 

Wójt przekazał, że wniosek został zgłoszony do Zarządu Dróg. 

 

Wójt prosił aby nie pouczać się nawzajem i zachowywać się z godnością. 

 

Radny Jacek Sowa wnioskował o wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o przecięcie 

gałęzi drzew w pasie drogowym drogi wojewódzkiej 884 Przemyśl – Domaradz w km 57 – 53 

miejscowość Wesoła-Ujazdy, Ryta Górka. Gałęzie we wspomnianych miejscowościach 

ograniczają widoczność dla osób wyjeżdżających z własnych posesji oraz dróg 

podporządkowanych wymienionej drogi.  

Gałęzie drzew przesłaniają również oświetlenie uliczne na drodze wojewódzkiej co powoduje 

małą widoczność. 

 

Radny Wiesław Mistecki nawiązując do wycinki gałęzi stwierdził, że należy wnioskować do 

Zarządu Dróg Powiatowych o wycinkę gałęzi do szczytu drzew, aby nie powtórzyła się sytuacja 

z ostatniej zimy podczas opadu mokrego śniegu, który uniemożliwiał przejazd i straż usuwała 

śnieg z gałęzi. 

 

Wójt poinformował, że gmina wystąpi z wnioskami do odpowiednich zarządców dróg 

o wykonanie wnioskowanych prac. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek Pani Elżbiety Ogrodnik – Sołtysa Sołectwa 

Wesoła Ujazdy, Ryta Górka w sprawie: 

1. Przydziału kwoty 25 tys. zł z dzierżawy od farmy wiatrowej dla sołectwa o czym na ostatnim 

zebraniu Wiejskim dniu 21.09.24 r mówili zarówno były jak i obecny radny gminny naszego 

sołectwa.  Kwota miała być do dyspozycji sołectwa.  

2. Przydziału klińca w celu przedłużenia odcinka 50 metrów drogi gminnej o nr ew. 877 

prostopadle do drogi nr 651. W związku ze zmianami geodezyjnymi należy utwardzić 

wnioskowany odcinek, bowiem zmienił się najazd do posesji nr 698 w Rytej Górce. 

3. Zabezpieczenie granic naszej gminy przed ściekami z terenu Kąkolówki Ujazdy by cały 

impet wód ściekowych  nie uderzał w posesję prywatną czyli działkę o nr ew. 300. Od lat 

Państwo zamieszkujący pod nr 611  we własnym zakresie i na koszt własny bronią zabudowań 

przed nawalnym deszczem i ściekami. Wnioskowałam o przydział rur bądź korytek i płyt 

brzegowych. Dłużej tak być nie może. Proszę Radę Gminy o pomoc w tej sprawie.  

4. Wykonanie drogi nr 35 pomiędzy działkami o nr ew. 40 nr 41 a działkami 33 i 32 na Rytej 

Górce. Zjazd do pól niemożliwy. Wniosek z ubiegłego roku.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad i braku chętnych do zabrania głosu 

Przewodniczący Rady zakończył obrady X sesji zwyczajnej Rady Gminy Nozdrzec.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 


